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三角凡而 三角凡而

完全



可以在

3. 在安裝支架前，請確認安裝牆壁是承重牆，牆壁
    厚度在80mm以上，且當300kgf以上的力施
    於完工後的馬桶前端時，牆壁需能承受這股拉
    力。

板（地坪面）







排水彎管

在排水彎管
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漏

全螺牙螺桿

threaded mounting stud,



本產品禁止使用任何填充物(如:水泥等)至
裝修牆內空間。
對本產品因填充物所引起變形，而無法安裝
及更換零件等，本公司恕不負責。



取出帶有矽油(潤滑油)的海綿在直管與彎管的結合處
塗上矽油(潤滑油)
Take out the sponge with silicone oil (lubricating oil) and apply silicone 
oil (lubricating oil) at the junction of the straight pipe and the bend pipe.

將两根直管分别插入沖水彎管和
排水彎管到位，並畫線標示。

排水直管

Inlet
Flange

沖水直管



Flange
Flange

排水直管插入排水彎管，再將沖
水直管插入馬桶給水孔中。
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維修保養
Servicing procedures

1. 2.

3. 4.

5.

拉出時，旋轉整個排水閥。
Rotate the whole unit as you pull it out.

6.
排水閥底端的橡膠圈可以拆下進行清潔或更換。
At the other end of the flush valve, the rubber piece can be 
removed for cleaning or to be replaced.

7.
依照與上述相反的步驟操作，便能將零件安裝回水箱。
To install the parts back into the tank, do the reverse order.

壓住拉柄拆下調節支架。

拉動圖示的卡榫。
Pulling on the tab indicated.

關閉水箱中的三角凡而，然後按下調節支架上的按鈕
進行沖水。
Close the angle valve in the tank, and then push the button  
on the actuator to flush the water.

將排水閥的兩根拉桿傾斜至右側。
Tilt the two pull-up rods of the flush valve to the right.



清潔進水器濾嘴
Cleaning the Filter of the Fill Valve

1. Close the water angle valve, and then remove the fill valve as 
described above. 

2. As shown in pic A, disassemble the fill valve and clean the filter screen in 
FIG. A with water or clean the dirt with a brush.

3. To install, follow the procedure in reverse to return the fill valve to
its original position. 

A

B

如圖A所示，拆開進水器，然後用水清洗過濾網，
或者用刷子清除髒汙。
按照與上述相反的步驟操作，便能將進水器安装回原
來的位置。

按上述操作，關閉水箱三角凡而，然後拆下進水器。

1. Close the water angle valve, and then remove the fill valve as 
described above. 

2. If there is any abnormality after cleaning as shown in pic A, 
disassemble the fill valve as shown in pic B, then clean the 
filter screen in pic B with water, or clean the dirt with a brush.

3. To install, follow the procedure in reverse to return the fill valve to
its original position. 

如果按圖A方式清洗後還有異常，再如圖B所示，拆開進水器，
然後用水清洗圖B過濾網，或者用刷子清除髒汙。
按照與上述相反的步驟操作，便能將進水器安装回原
來的位置。

按上述操作，關閉水箱三角凡而，然後拆下進水器。


